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سخنگوی ش�ورای نگهبان از موافقت شورای 
نگهبان با متناسب سازی حقوق بازنشستگان و 
مخالفت این شورا با مصوبه کاهش مدت سربازی 

خبر داد.
به گزارش ایس��نا، هادی طحان نظیف س��خنگوی 
شورای نگهبان صبح امروز یکشنبه در نشستی خبری 
به ارایه گزارشی از طرحها و لوایح بررسی شده توسط 
ش��ورای نگهبان پرداخت و گفت: لایحه برنامه هفتم 
توس��عه لایحه مفصل و مهم و اثرگذاری برای ۵ سال 
آینده کش��ور بود که حدود ۲۸۰ صفحه بود که ۱۰۰ 
صفحه بیشتر از برنامه ششم توسعه بود؛ برای برر سی 
این لایحه جلس��ات متعدی را در ش��ورای نگهبان در 

این زمینه تشکیل دادیم.
وی با بیان اینکه کارهای کارشناسی فراوانی نسبت 
به این لایحه در شورای نگهبان صورت گرفت، افزود: 
جلس��ات و دیدارهای متعددی با برخی مس��ئولان از 
جمل��ه رئیس جمهور و تع��دادی از وزرا و معاونین و 
همچنین رئیس مجلس و اعضای کمیس��یون تلفیق 
و نیز مسئولان عالی قضایی در صحن شورای نگهبان 

درباره برنامه هفتم توسعه برگزار شد.
س��خنگوی ش��ورای نگهبان گفت: نظر نهایی شورا 
درباره برنامه هفتم به مجلس اعلام ش��د؛ در مواردی 
ش��ورای نگهبان با اصل لایحه مش��کلی نداش��ت اما 
نسبت به اجرا، قیودی باید ذکر می شد لذا با تاکید بر 
پذیرش اصل بس��یاری از احکام، نسبت به برخی اجزا 

ابهاماتی مطرح شد.
طحان نظیف عنوان کرد: در فصل اول با عنوان رشد 
اقتص��ادی در بند ج ماده ۴ موضوع امکان اس��تعلام 
برخط اشخاص مطرح ش��ده بود که اصل حکم مورد 
تایید ش��ورا بود اما جزئیات آن مورد اش��کال فقهای 
ش��ورای قرار  گرف��ت. همچنین درباره ل��زوم اطلاع 
رس��انی ممنوع الخروخی به اشخاص پیش بینی شده 

بود که مورد تایید شورا قرار گرفت.
وی اف��زود: در فصل دوم لایح��ه برنامه که مربوط 
به اصلاح نظام بانکی اس��ت، ابهامات��ی درباره برخی 
احکام مربوط به اصلاح س��اختار بودجه وجود داشت 
که به مجلس اعلام شد. هم چنین درباره برخی احکام 
مربوط به مولد سازی دارایی های دولت نیز ابهاماتی از 

سوی شورای نگهبان مطرح شده است.
سخنگوی شورای نگهبان گفت: در فصل مربوط به 
نظام مدیریت یکپارچه منابع آب، درباره برخی احکام 
مربوط به محصولات صادراتی پر آب بر ابهاماتی وجود 
داش��ت که به مجلس اعلام ش��د. در فصل چهاردهم 
مربوط به ارتقای نظام سلامت موضوع افزایش ظرفیت 
پزش��کی تخصصی مطرح بود که نس��بت به اصل آن 
ایرادی نبود اما نس��بت به متن آن ابهاماتی وارد بود. 
همچنی��ن حکم مربوط به الزام دولت به تغذیه ش��یر 
رایگان در م��دارس مورد تایید ش��ورای نگهبان قرار 
گرفت. طحان نظیف گفت: بند الحاقی ماده ۱۱۴ که 
مربوط به انتقال س��ازمان ثبت به وزارت دادگستری 

بود، مغایر اصل ۱۶۰ قانون اساسی شناخته شد.
وی ب��ا اش��اره به وضعیت بررس��ی لایح��ه عفاف و 
حجاب گف��ت: لایحه حمای��ت از خان��واده از طریق 

تروی��ج فرهنگ عفاف و حجاب نیز پیش��تر با ایرادات 
و ابهاماتی از س��وی اعضای ش��ورای نگهبان واقع شد 
که در صورت رفع آنها از سوی مجلس، مجددا توسط 

شورای نگهبان مورد بررسی قرار می گیرد.
به گزارش ایسنا، سخنگوی شورای نگهبان در ادامه 
درباره نظر شورای نگهبان درخصوص متناسب سازی 
حقوق بازنشس��تگان گفت: حکم برنامه هفتم درباره 
متناسب س��ازی حقوق بازنشس��تگان خلاف موازین 
ش��رع و قانون اساسی شناخته نش��د و ظرف ۳ سال 
بازنشس��ته باید ۹۰ درصد حقوق شاغلین را دریافت 
کند. وی درباره مصوبه کاهش مدت س��ربازی گفت: 
مصوبه کاهش مدت سربازی با ابهاماتی روبرو شد که 

به مجلس ارجاع داده شد.
طحان نظیف در پاس��خ به پرس��ش دیگری درباره 
نظر نهایی ش��ورای نگهبان درباره برگزاری انتخابات 
الکترونی��ک گفت: جلس��ات متع��ددی در این زمینه 
برگزار ش��د و وزارت کشور پیش��نهادات متعددی در 
این زمینه داش��ت که در جلسه اخیر شورای نگهبان 
با پیش��نهاد این وزارتخانه در چارچوب قانون موافقت 
کرد. وی در پاس��خ به پرسشی درباره عملکرد سامانه 
مردم ناظ��ر اظهار کرد: این س��امانه مرب��وط به ایام 
انتخابات است و هنوز گزارشی را دریافت نکرده است؛ 
به دنبال آن هستیم تا امسال بجز روز رای گیری، در 
ایام تبلیغات نیز این سامانه مورد استفاده قرار بگیرد.  
سامانه داوطلب مبنای ارتباطات ما با داوطلبان است 
و در ای دوره از انتخابات تمام تعاملات ما با داوطلبان 

از طریق این سامانه صورت گرفته است.
سخنگوی ش��ورای نگهبان در پاسخی درباره طرح 
انتقادات��ی درباره نح��وه اجرای تحقیق��ات محلی در 
خصوص بررسی صلاحیت ها اظهار کرد: اصل موضوع 
تحقیقات پیش بینی قانون اس��ت و پرسشهایی که در 
این پروسه پرس��یده می شود بر اساس موازین قانونی 
اس��ت و افرادی که این کار را انجام می دهند آموزش 
های��ی در این زمینه می بینند. ای��ن تحقیقات درباره 
افراد شناخته ش��ده نیست بلکه برای افرادی است که 

ش��ناختی از آنها وجود ن��دارد. طحان نظیف در ادامه 
در پاس��خ به پرسش��ی درباره تاکید قان��ون انتخابات 
مجلس بر استفاده عادلانه داوطلبان از امکانات دولتی 
گفت: همه دس��تگاه ها بر اس��اس قانون باید فهرست 
امکاناتی که می شود از آن استفاده کرد را اعلام کنند 
و هیئت های استانی در این زمینه اقدام لازم را انجام 
دهند. وی در پاس��خ به پرسشی درباره ادعای برخی 
جریانات سیاسی درباره رد صلاحیت از سوی شورای 
نگهبان به دلیل نقد دولت یا دس��تگاهی دیگر تاکید 
ک��رد: نه انتقاد از دولت و نه انتقاد از دس��تگاهها و نه 
انتق��اد حتی از ش��ورای نگهبان دلی��ل رد صلاحیت 
نیس��ت و ما در میان تایید صلاحیت شدگان افرادی 
را داریم که مکرراً به ش��ورای نگهبان انتقاداتی را وارد 
می کردند. الحمدلله تمام جریانات سیاسی در انتخابات 
حضور دارند و تعداد تایید صلاحیت ش��دگان بالاست 
و ب��ه ای��ن تعداد نیز اضافه خواهد ش��د. در بررس��ی 
صلاحیت ها هنوز مرحله اظهار نظر ش��ورای نگهبان 
باقیست. سخنگوی شورای نگهبان در توصیه هایی به 
جریانات سیاسی کشور تاکید کرد: انتخابات در درجه 
اول ی��ک ام��ری ملی و نه جناحی و گروهی اس��ت و 
دارای ابعادی بین المللی و آثاری برای کشور است لذا 
همه جریانات سیاس��ی باید مسائل مربوط  به منافع 
ملی و اتحاد و انس��جام را در عی��ن وجود رقابت های 
انتخاباتی م��ورد توجه قرار دهن��د. همچنین احزاب 
و گروه ها باید کارنامه س��وابق خ��ود را به مردم ارائه 
دهند و برنامه های پیش روی خود را به مردم بگویند؛ 
اگ��ر این اتفاقات بیفت��د و در فضایی با رعایت اخلاق 
انتخاباتی رخ دهد، فضا برای رقابتی گرم و پرش��ور و 

انتخابی آگاهانه  فراهم می شود.
طحان نظیف در پاس��خ به پرسش��ی درب��اره اعلام 
اینک��ه فرصت برای بررس��ی صلاحی��ت ۳۰ درصد از 
کاندیداها فراهم نش��ده اس��ت؟ گفت: این موضوع در 
صحبتهای وزیر کشور درباره هیئتهای اجرایی مطرح 
شد و ارتباطی با ش��ورای نگهبان نداشته است. اتفاقا 
ما اع��لام کردیم که بخاطر اص��لاح قانون انتخابات و 

فرصت بیش��تری که قانون اعلام کرده بود، در همین 
انتخاب��ات ع��دم احرازها کاهش چش��مگیری صورت 
گرفته اس��ت. ل��ذا آن ۳۰ درصد ارتباطی به ش��ورای 

نگهبان ندارد.
وی در پاسخ به پرسش دیگری درباره طرح انتقاداتی 
به هیئتهای نظارت درباره تایید صلاحیت افرادی که 
اعتبار نامه آنها رد ش��ده یا رد صلاحیت وزیر س��ابق 
اطلاعات، اظهار کرد: ش��ورای نگهبان بر مبنای اسناد 
و ادله اظه��ار نظر می کند. من عض��و هیئت مرکزی 
نبودم اما می دانم که اعضای این هیئت بررس��ی های 
دقیقی داشتند. شورای نگهبان فرصتی یک ماهه دارد 
که در این فرصت بررس��ی های خود را توس��ط اعضا 
انجام خواهد داد. س��خنگوی شورای نگهبان در پاسخ 
به پرسشی درباره مدت دایره زمانی مشارکت شورای 
نگهب��ان درباره داوطلبان انتخابات تاکید کرد: ش��ورا 
ناظ��ر انتخابات اس��ت و در تمام مراح��ل بر انتخابات 
نظارت دارد؛ این نظارت از مرحله پیش ثبت نام آغاز 
و تا روز اعلام صحت انتخابات مس��ئولیت نظارت عام 
را بر عهده دارد. طحان نظیف در پاس��خ به پرسش��ی 
درب��اره امتیاز مورد نیاز آزم��ون خبرگان گفت: آنچه 
درباره علم و آگاه��ی درباره قانون مربوط به خبرگان 
آمده مش��خصاً بحث اجتهاد است که تشخیص آن با 

فقهای شورای نگهبان است.
وی در پاس��خ به پرسش��ی درباره می��زان احتمال 
تغییر وضعی��ت صلاحیت افراد گف��ت: اولویت ما در 
شورا بررس��ی شکایات افرادیس��ت که صلاحیت آنها 
مورد تایید قرار نگرفته است. ممکن است در مواردی 

صلاحیت افراد در این مرحله تایید شود.
س��خنگوی ش��ورای نگهبان در پاس��خ به پرسشی 
درباره وضعیت بررس��ی صلاحیت نامزدهای خبرگان 
رهب��ری گفت: آزمون های کتبی و ش��فاهی در  مورد 
داوطلبان انتخابات مجلس خبرگان به پایان رس��یده 
اس��ت و موضوع بررسی صلاحیت ها آغاز شده  است؛ 
۴ بهم��ن زم��ان اع��لام اولیه بررس��ی صلاحیت های 

نامزدهای انتخابات مجلس خبرگان رهبری است.
طح��ان نظیف در پاس��خ به پرسش��ی درب��اره نظر 
ش��ورای نگهبان درخصوص افزایش سن بازنشستگی 
تاکید کرد: مصوبه افزایش س��ن بازنشس��تگی خلاف 

موازین شرع و قانون اساسی شناخته نشد.
وی در پاسخ به پرسشی مبنی بر اینکه آیا بر اساس 
قان��ون عفاف و حجاب فردی ب��ی حجاب جهت رای 
دادن به صن��دوق های رای مراجعه کند، مانعی برای 
او ایجاد می شود؟ تاکید کرد: حق رای در هیچ قانونی 
سلب نش��ده و حتی توس��ط دادگاه نیز سلب شدنی 
نیس��ت. نباید موضوع حجاب موجب دو قطبی شدن 
در انتخابات شود. سخنگوی شورای نگهبان در پایان 
در پاسخ به پرسشی درباره بررسی شکایات در شورای 
نگهبان دربار وضعیت صلاحیت داوطلبان با تاکید بر 
اینکه صرفا چند روز است که فرصت یک ماهه شورای 
نگهبان در این خصوص آغاز شده است، گفت: با اینکه 
چند روز از ش��کایات افراد در شورای نگهبان نگذشته  
اس��ت تعدادی از عدم تاییدها و عدم احرازها به تایید 

تبدیل شده اند که جزییات آن بعداً اعلام می شود.

موافقت شورای نگهبان با افزایش سن بازنشستگی
سخنگوی شورای نگهبان خبر داد

تعدادی از عدم تاییدها و عدم احرازها تایید شدند

  تایم اول
معاون امور عمرانی اس��تاندار آذربایجان شرقی 
در جلسه شورای شهر بر لزوم رفع معضل ترافیک  
تبریز تاکید کرد و گفت: اجرای طرح جامع حمل  
و نقل ترکیبی در گرو همکاری بین بخشی دستگاه 
های مرتبط اس��ت لذا امسال گام های موثری در 
حوزه حمل و نقل عمومی به ویژه در بخش توسعه 
زیرساخت های قطار شهری و سرمایه گذاری رقم 
خورده اس��ت که آثار آن س��ال های بعد مش��هود 

خواهد بود.
جبار علی ذاکری با اشاره به انعقاد قرارداد طرح 
جامع حمل و نقل و ترافیک تبریز در س��ال جاری 
اف��زود: امیدواریم با تس��ریع اج��رای این موضوع 
معض��ل موجود در بخش حم��ل و نقل و ترافیک 
ش��هری تبریز مرتفع ش��ود ک��ه البت��ه مطالعات 
کارشناس��ی این طرح زمان بر ب��وده و تا آن زمان 
با درایت شورا و شهرداری برنامه های میان مدت 

برای کاهش ترافیک شهری اجرا شود.
وی با بیان اینکه خط یک متروی تبریز از لحاظ 
اجرای پروژه های عمرانی احداث مس��یر عملیاتی 
ش��ده اس��ت اضافه ک��رد: در این خط بحث س��ر 
فاصله زمانی بین قطاره��ا و تکمیل و رفع نواقص 
س��یگنالینگ در دست اقدام اس��ت لذا بکارگیری 
حم��ل و نقل ترکیب��ی نقش موث��ری در کاهش 
ترافیک  در کنار ایجاد پارک سوارها از لحاظ توزیع 

مسافران شهری دارد.
ذاکری با قدردانی از اقدامات ش��ورا  و شهرداری 
در نوسازی ناوگان حمل و نقل عمومی خاطرنشان  
کرد: ورود اتوبوس های جدید و نوس��ازی تاکسی 
ها نتایج خوبی در س��طح ش��هر داشته و امیدوارم 
امس��ال اکثر تاکس��ی های فرس��وده از رده خارج 

شوند.
ش��هردار تبریز نیز در این لحظ��ه گفت: برخی 
موضوع��ات و مس��ائل در رابط��ه با ش��رکت های 
خدمات رسان با شهرداری وجود دارد که نیازمند 
حل آن هس��تیم زیرا طبق قانون هزینه هایی که 
در این حوزه انجام می گیرد، بر عهده شرکت های 

خدمات رسان است.
یعق��وب هوش��یار در خص��وص تامی��ن هزینه 
انش��عابات در پ��روژه های��ی ک��ه از وظایف اصلی 
ش��هرداری نیس��ت افزود: تلاش ش��هرداری اتمام 
پروژه در س��ریعترین زمان ممک��ن مانند تعریض 
اتوبان شهید کس��ایی است و حل موضوع در گرو 
تعام��ل و همکاری ش��رکت های خدمات رس��ان 

است.
  تایم میانی

در بخش دیگری از جلس��ه ای��ن هفته، تدوین 

برنام��ه کاه��ش خط��رات ح��وادث و س��وانح از 
شهرداری تبریز مورد بررسی قرار گرفت و یعقوب 
هوش��یار - شهردار - با اش��اره به اینکه شهرداری 

تبری��ز مناطق پرخطر و حادثه  خیز را شناس��ایی 
و ابلاغ کرده تا به صورت مس��تمر به دریافت آمار 
بپردازد گفت: سعی بر آن است تا رُفت و روب این 

مناطق ب��ه صورت مکانیزه انجام ش��ده و آموزش 
های مرتبط ارائه گردد.

وی با اشاره به اینکه در سال های قبل سه مورد 

فوتی وجود داشت ولی در سه سال اخیر هیچگونه 
فوتی کارگران وجود ندارد افزود: در کل این س��ه 
س��ال، فقط چهار تصادف داشتیم و  تلاش داریم 
حتی یک مورد هم اتف��اق نیفتد، به همین خاطر 
در قرارداد اخیر، موارد ایمنی را به صورت کامل در 

قرارداد با حساسیت بیشتر آورده ایم.
رئیس کمیس��یون معماری و شهرسازی شورای 
ش��هر تبریز با اش��اره به اینکه تاس��یس س��ازمان 
مدیریت بحران خواس��ته چندین س��اله ماست تا 
برای بحران ها آماده ش��ویم گف��ت: باید مدیریت 
بحران اختیارات لازم را داش��ته و در بحران هایی 

مانند وقوع سیل و زلزله بتواند مدیریت کند.
فریدون بابای��ی اقدم اضافه ک��رد: باید در تمام 
شهرهای کشور برای این مورد وقت گذاشته شود 
ب��ه طوری که در ش��هر تبریز به جز موارد بس��یار 
محدود، اس��کان موقت وجود ندارد و اگر این شهر 

دچار بحران شود نمی توان مردم را اسکان داد.
عل��ی نوای باغب��ان - دیگ��ر عضو ش��ورا - نیز 
گف��ت: در یکی دو ماه قبل به ش��هردار تذکر دادم 

که امس��ال وزیر کش��ور بک نامه ارسال کرده که 
از طرف ش��هرداری ها س��ازمان بحران ایجاد شود 
و زیرنظر این س��ازمان باشد و اهمیت بحران باید 
ارتق��ا پیدا کند زیرا تناس��بی بین خ��ود بحران و 

مدیریت بحران وجود ندارد.
  تایم آخر

اعضای شورای شهر تبریز در جلسه این هفته با 
ط��رح ترویج و حمایت از فرهنگ اهدای عضو و با 
تاکید بر بسترسازی برای گسترش فرهنگ اهدای 
عضو و کمک به رفع موانع فرهنگی و اجتماعی آن 

موافقت کردند.
رئیس کمیس��یون فرهنگی و اجتماعی شورای 
ش��هر گفت: پیشنهاد کمیس��یون، حذف مباحث 
مالی مطرح شده در طرح و تاکید بر بحث فرهنگی 
آن است زیرا اهدای عضو موضوعی حیاتی و امری 
نیکوس��ت که نشان از شخصیت والای اهدا کننده 

دارد.
غلامرض��ا احم��دی اف��زود: اقدامات��ی همچون 
فضاس��ازی ش��هری، تولی��د محت��وای فرهنگی و 
هنری، کاش��ت درخت و پلاک  کوبی درب منازل 
اهداکنن��دگان در کمیس��یون م��ورد تاکی��د قرار 

گرفت.
رئیس کمیس��یون س��رمایه گذاری، گردشگری 
و بهب��ود فضای کس��ب و کار ش��ورای ش��هر نیز 
گس��ترش فرهنگ اهدای عض��و را امری ضروری 
برای دس��تگاه های دولتی دانس��ت و گفت: سالانه 
س��ه هزار نف��ر از هموطنان به دلیل پیدا نش��دن 

عضو، جان خود را از دست می دهند.
حجت الاس��لام س��ید کاظم زعفرانچی لر افزود: 
بر اس��اس این طرح، شهرداری تبریز موظف است 
خدمات و تس��هیلات رفاهی را ب��ه اهداکنندگان 
عضو، خان��واده های آنها و متوفی��ان اهدای عضو 
ارائه کنند. وی خاطرنش��ان کرد: فرهنگ س��ازی 
و فضاس��ازی محیط��ی، مش��ارکت ب��ا آموزش و 
پرورش در خصوص فرهنگ س��ازی در امر اهدای 
عضو، حمایت از اقدام��ات فرهنگی در این زمینه، 
مشارکت و حمایت از برگزاری جشن ها و همایش 
هایی با این مضم��ون و غیره از جمله موارد مورد 

تاکید در این طرح است.
ش��ایان ذکر است بررس��ی مصوبات کمیسیون 
شهرس��ازی و معماری و کمیس��یون حمل و نقل 
و ترافیک ش��ورای کلانش��هر تبری��ز در خصوص 
لایحه ش��هرداری با عنوان تجویز اصلاح هندسی 
و جابجایی مسیر خیابان ۴۵ متری انقلاب با طرح 
اتص��الات ایده لو ب��ه اتوبان پاس��داران و اتصالات 
میانی این مس��یر و سایر مش��کلات پروژه با رای 

اکثریت اعضای شورا به تصویب رسید.

رئیس کمیسیون 
شهرسازی و 

معماری شورای شهر 
می گوید در تبریز 
به جز موارد بسیار 

محدود، اسکان 
موقت وجود ندارد 
و اگر دچار بحران 

شویم نمی توان 
مردم را اسکان داد!

در دیدار فرماندهان نیروی دریایی ایران و پاکستان مطرح شد

تامین امنیت منطقه، فقط توسط کشورهای همین 
منطقه امکان پذیر است

فرمانده منطقه یکم امامت نیروی 
دریایی ارتش با فرماندهان ناوگروه 
نی�روی دریای�ی پاکس�تان دیدار و 

گفت وگو کرد.
به گزارش ایس��نا، امیر دری��ادار دوم 
ق��ادر وظیف��ه، فرمان��ده منطق��ه یکم 
امامت نیروی دریای��ی ارتش، در دیدار 
با فرمانده��ان ناوگروه نی��روی دریایی 
پاکس��تان با بیان این که »دش��منان از 
وحدت کشورهای اسلامی به شدت هراس دارند«، گفت: تامین امنیت منطقه، فقط توسط 

کشورهای همین منطقه امکان پذیر است.
وی بی��ان کرد: کارکنان نداجا همواره گوش به فرمان رهبر معظم انقلاب )مدظله العالی( 
هستند و همین رمز موفقیت ما در عبور از بحران ها و طوفان های مختلف بوده است. به 
یاری خداوند، امروز ش��اهد سطح بالای روابط و تعاملات آموزشی و رزمی میان دو نیروی 

دریایی ایران و پاکستان هستیم.
همچنین در این دیدار دریادار دوم بلال، فرمانده ناوگروه پاکستان با بیان این که »همواره 
قدردان تلاش های جمهوری اسلامی ایران در راستای حفظ صلح و ثبات در سطح منطقه 
و جهان هستیم«، گفت: تعاملات جمهوری اسلامی ایران و پاکستان، ریشه تاریخی دارد و 
امیدوارم حضور ناوگروه پاکستان، موجب تقویت بیش از پیش روابط حسنه ما شود. نقش 
جمهوری اسلامی ایران در حفظ صلح و ثبات منطقه و جهان تعیین کننده است و همواره 

ایران برای رسیدن به صلح جهانی تلاش می کند.
وی ادامه داد: نیروی دریایی ارتش جمهوری اس��لامی ایران، از نیروی دریایی پاکس��تان 
برای ش��رکت در کمربن��د دریایی بین المللی آیون��ر دعوت بعم��ل آورده و امیدواریم این 

مأموریت ها ادامه دار باشد.

میرتاج الدینی خبر داد

 تصویب افزایش ۲۰ درصدی حقوق شاغلان
 در سال آینده

تعیین حقوق بازنشستگان
عض�و کمیس�یون تلفی�ق لایحه 
بودج�ه س�ال ۱۴۰۳ از مصوب�ه ای�ن 
کمیسیون درباره افزایش ۲۰ درصدی 
حقوق شاغلان در سال آینده خبر داد 
و گفت: سقف معافیت مالیاتی حقوق 
کارکنان در س�ال آین�ده ۱۲ میلیون 

تومان تعیین شد.
س��یدمحمدرضا  الاس��لام  حج��ت 
میرتاج الدینی در گفت وگو با ایسنا اظهار 
کرد: کمیس��یون تلفیق امروز در ادامه بررس��ی جزییات لایح��ه بودجه وارد بخش حقوق 
ش��اغلان و بازنشستگان شد. براین اساس کمیسیون تصویب کرد که میزان افزایش حقوق 
شاغلان) کارکنان دولت( در سال آینده ۲۰ درصد باشد که در لایحه دولت این میزان ۱۸ 
درص��د آمده بود. وی بیان کرد: میزان افزایش حقوق بازنشس��تگان نیز ۲۰ درصد تعیین 
شد، البته بازنشستگان علاوه بر ۲۰ درصد، شامل ۴۰ درصد اجرای متناسب سازی حقوق 
بازنشستگان براساس برنامه هفتم توسعه هم می شوند. میرتاج الدینی افزود: همچنین سقف 
معافیت مالیاتی حقوق کارکنان ۱۲ میلیون تومان در ماه تعیین شد. این عضو کمیسیون 
تلفی��ق لایحه بودجه ۱۴۰۳ بیان کرد: کمیس��یون تلفیق تصوی��ب کرد که حداقل حقوق 
ش��اغلان در س��ال آینده ۱۰ میلیون تومان و حداقل حقوق بازنشستگان ۹ میلیون تومان 
باش��د. میرتاج الدینی یادآور ش��د: این موارد به عنوان مصوبه کمیسیون تلفیق است و در 

صورت تصویب در صحن علنی و تایید شورای نگهبان اجرا خواهد شد.

خبر

 ناتوانی تبریز 
در مقابل بحران!؟

مباحث جذاب نشست شماره ۱۶۸ پارلمان شهری 
تبریز زیر ذره بین "عصرآزادی"

عصرآزادی/ شهرام صادق زاده 

یکصد و شصت و هشتمین جلسه رسمی شورای ششم شهر تبریز روز یکشنبه ۲۴ دی ماه ۱۴۰۲ 
به ریاست شهرام دبیری و با حضور اعضای شورا، کارشناسان و مدیران شهری و البته شهردار 
تبریز در عمارت تاریخی ساعت برگزار گردید و عمدتاً مباحث اصلاح هندسی و مسیرگشایی 
معابر و حفظ ایمنی کارگران تنظیف مورد بررسی قرار گرفت. در نشست این هفته، صحن شورا 
با ترافیک مدیران روبرو شد و مسئولان برخی از دستگاه های اجرایی و خدمات رسان از جمله 
مدیرکل امور ش�هری و شوراهای اس�تانداری، معاون امور عمرانی استاندار آذربایجان شرقی، 
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق تبریز و نماینده تام الاختیار شرکت آب استان حضور یافته 
و بر اس�اس لوایح این هفته به اظهار نظر پرداختند. نکته جالب توجه نشس�ت این هفته شورا، 

واکنش ش�هردار تبریز به حضور هفته گذش�ته یکی از کارگران شهرداری در صحن شورا و در 
غیاب او که با ش�ایعاتی همراه بود و گفته می ش�د در بخش تنظیف مشغول بکار است بود که 
یعقوب هوشیار را بر آن داشت تا توضیحاتی ارائه نماید. شهردار تبریز اذعان کرد هفته گذشته 
یکی از کارگران در شورای شهر صحبت هایی داشته که این عزیز جزو کارگران ما نبوده است 
و با پیمانکار قرارداد دارد و خطاب به محمدحسن اسوتچی - عضو مدافع حقوق کارگری شورا 
- تاکید کرد که اخیراً این پیمانکار لغو قرارداد ش�ده و آمار موجود نش�ان می دهد که اقدامات 
ش�هرداری تا چه حد موثر بوده است لذا قراردادی که شهرداری در سه سال اخیر منعقد کرده 

حتی یک مورد فوتی هم نداشته است که ناگهان سکوت بر جلسه حاکم شد...
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